
POZDRAVLJENI OSMOŠOLCI! 

OPOZORILO 

Nekateri še niste napisali in oddali pisnega sestavka z naslovom »How green are 
you«? Ta sestavek upoštevam kot preverjanje znanja! Navodila ste dobili v 
sredo, 8. 4. poglejte pod  4. teden, naredite in oddajte. 

 

1. Tu so rešitve učb. str. 63/ 2a: 

 1 g     2 f     3b    4 i     5 d    6 j    7 c     8 h    9 e    10 a 

2. Tu pa rešitve učb. str. 63/ 3b. 

Primer: 1 The teacher's got our test exams.  -  I don't want to know. 

2 Tell me all about it. 

3 Sorry, I'm late. 

4 You won't believe what's happened. 

5 I've just arrived, too. 

6 Oh dear. 

3. Skozi celo 5. enoto se učite in ponavljate nepravilne glagole. Tako 
približno kot ste se v nižjih razredih naučili poštevanko, si je tudi 
nepravilne glagole potrebno nekako zapomniti. Saj veste, ko se boste z 
nekom pogovarjali, ne boste gledali na plonk listek.                                                                                              

Tretjo obliko glagola, ki ji rečemo pretekli deležnik ali po angleško PAST 
PARTICIPLE uporabimo pri tvorbi PRESENT PERFECTa. 

 
Zdaj že veš, da PRESENT PERFECT uporabiš, kadar želiš kaj povedati o 
IZKUŠNJAH. 

Npr. I have been in New York. I have seen the Statue of Liberty. I have 
travelled by plane. 

 
Present Perfect tudi  povezuje PRETEKLOST s SEDANJOSTJO. Z njim poveš, da 
se je nekaj že zgodilo, POSLEDICE pa so vidne v sedanjosti. 
Mum has cooked dinner. Mama je skuhala večerjo. (Večerja je skuhana in jo 
lahko pojemo.) 
 



 
 

Present perfect pa se poleg tega uporablja še za kaj drugega. Uporabimo ga 
tudi, kadar želimo povedati, da se je nekaj PRAVKAR ZGODILO.  Pri tem 
pogosto uporabimo besedo JUST, ki pomeni pravkar.  
 
Primer:  I have just arrived, too. 
                He has just phoned to say he'll be late. 
 
 
 

To, kar sem dala v pravokotnik natisni in zalepi v zvezek ali pa prepiši. 

 

 


